

Terms and Conditions of "Up to HK\$20 off at 759 Store" Promotion:

- 1. Promotion period is from 15 January to 13 February 2022 ("Promotion Period").
- 2. Offer is applicable to Hang Seng UnionPay ATM / UnionPay Credit Card holders ("Eligible UnionPay Card holders").
- 3. To enjoy the Promotion at 759 Store (the "Merchant"), eligible UnionPay Card holders are required to settle payment by using the Eligible UnionPay Card as follows:

Spending requirement	Offer
Single net spending of HK\$100 and pay with physical card	Instant discount of HK <u>\$15</u>
Single net spending of HK\$100 and pay with mobile payment (including Apple Pay and UnionPay App)	Instant discount of HK <u>\$20</u>

- 4. Offer quota is 60,000 on a first-come-first-served basis, while quota lasts and is subject to the quota usage status at the Merchant.
- 5. To enjoy the Offer, customers must state their intention to use the offer and present the physical Eligible UnionPay Card or mobile wallet screen with the Eligible UnionPay Card to the cashier for checking the eligibility and settle payment with the Eligible UnionPay Card.
- 6. Each customer can only enjoy the Offer once during the Promotion Period.
- 7. Offer is not applicable to online purchase, mobile app, delivery services, purchase and/or reload of stored value cards or e-wallets, Octopus automatic add-value transactions, products of vending machines, plastic shopping bag charging.
- 8. Offer is not transferable, and cannot be redeemed or exchanged for cash, other products or discounts, and cannot be used in conjunction with other coupons.
- 9. Hang Seng Bank Limited (" Hang Seng") and the Merchant reserve the right to vary or terminate the Offer at any time and to amend the terms and conditions from time to time without prior notice. In case of any disputes, the decision of Hang Seng and Merchant shall be final.
- 10. These terms and conditions are governed by and will be construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
- 11. These terms and conditions are subject to prevailing regulatory requirements.
- 12. No person other than the customers and Hang Seng (which includes its successors and assigns) will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provision of these terms and conditions. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of the terms and conditions, the English version shall prevail.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!



「759 阿信屋即減高達 HK\$20 優惠」之條款及細則:

- 1. 優惠期為 2022 年 1 月 15 日至 2 月 13 日(「優惠期」)。
- 2. 優惠適用於恒生銀聯提款卡/銀聯信用卡持有人(「合資格銀聯卡」)。
- 3. 合資格銀聯卡持有人,必須以合資格恒生銀聯卡於 759 阿信屋簽賬達以下指定金額,方可獲享優惠:

簽賬要求	優惠
以 <u>實體卡</u> 單一簽賬淨值滿	即時 HK\$15 折扣
HK\$100	
以 <u>流動支付</u> (包括 Apple Pay 及	即時 HK\$20 折扣
銀聯雲閃付)單一簽賬淨值滿	
HK\$100	

- 4. 優惠名額為 60,000 個,先到先得,額滿即止。一切以商戶之名額使用實況為準。
- 5. 於享用優惠前,客戶須於付款前表示使用欲享用優惠,及向收銀員出示實體合資格銀聯卡或已加入合資格銀聯卡的流動支付銀包畫面,並以合資格銀聯卡付款, 方可享有優惠。
- 6. 每位客戶於優惠期內只可使用此優惠一次。
- 7. 此優惠不適用於網上、手機應用程式內購物、遞送服務、購買及/或充值儲值卡或 電子錢包的簽賬交易、八達通自動增值、自動售賣機貨品及塑膠購物袋收費。
- 8. 優惠不得轉讓,亦不可兌換現金、其他貨品折扣、或與其他優惠券同時使用。
- 9. 恒生銀行有限公司(「恒生」)及商戶保留隨時更改或終止以上優惠及不時修訂優惠條款及細則之權利。如有任何爭議,恒生及商戶保留最終決定權。
- 10. 本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄,並按照香港特別行政區法律詮釋。
- 11. 本條款及細則受現行監管規定約束。
- 12. 除客戶及恒生包括其繼承人及受讓人)以外 ,並無其他人士有權按《合約(第三者權利)條例》強制執行本條 款及細則的任何條文,或享有本條款及細則的任何條文下的利益。本條款及細則的中英文文本如有歧異,概以英文本為準。

借定唔借?還得到先好借!